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Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Odbytego w dniu 19 lutego  2019 roku o godz. 12:00 

W Sali narad- pokój 107 

Obecni: członkowie komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn, pełniąca obowiązki Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Janina 

Bujok, Dyrektor Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół  Barbara Szalbot 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy społecznej za 2018 rok 

3. Sprawozdanie z realizacji programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy na terenie miasta 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch rozpoczęła obrady komisji od powitania wszystkich 

przybyłych, i poprosiła o przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji z dnia 22 stycznia 2019 roku.  

Głosowanie za przyjęciem protokołu: 3 „za”. 

Ad.2 

Przewodnicza Komisji Radna Alicja Pilch przeszła do kolejnego punktu porządku obrad i poprosiła p.o. 

Kierownika MOPS Janinę Bujok o przedstawienie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej.  Członkowie komisji zadawali pytania a p.o. Kierownika MOPS Janina Bujok 

udzielała odpowiedzi. Sprawozdanie stanowi załącznik  do protokołu. 

Głosowanie za  przyjęciem sprawozdania: 3 „za”. 

Ad. 3 

Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch przeszła do kolejnego punktu porządku obrad- 

sprawozdanie z realizacji programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy 

na terenie miasta. Sprawozdanie omówiła p.o. Kierownika MOPS Janina Bujok Sprawozdanie stanowi 

załącznik  do protokołu. 

Głosowanie za przyjęciem sprawozdania: 3 „za” 

Ad. 4 

Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch przeszła do kolejnego punktu porządku obrad- sprawy 

bieżące. 

W sprawach bieżących poruszano tematy: 
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1. Dworca PKP- Burmistrz poinformował, że dworzec jest w zasadzie gotowy do użytku ale z 

oficjalnym otwarciem czekamy  na ładniejszą pogodę żeby wyeksponować otoczenie wokół 

dworca. 

2. Powitalnego baneru na wjeździe do Wisły. Członkowie komisji zasugerowali żeby umieścić 

nowoczesny baner na wjeździe do Wisły od strony Ustronia. Po dyskusji stwierdzono, że lepiej 

poczekać z tym do zakończenia inwestycji przebudowy drogi wojewódzkiej i potem  wykonać 

pełnowymiarowy baner. 

3. Wspólnej stołówki dla  wiślańskich szkół –  temat ostanie szczegółowo omówiony w następnym 

miesiącu 

4. Żłobka „Niebieski Motyl”. Radna Barbara Kędzior poinformowała, że rodzice dzieci 

przebywających w żłobku są zaniepokojeni planowanej podwyżki opłaty za  żłobek. Burmistrz  

poinformował, że  nie planuje zwiększenia dotacji do żłobka.  

5. Omawiano materiały na sesje:  

a. Uchwała w sprawie sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Wisła oraz określenia granic obwodów tych szkół. Dyrektor MZEAS Barbara Szalbot 

poinformowała, że nic się nie zmienia tylko jest konieczność podjęcia nowej uchwały 

do dnia 31 sierpnia 2019 roku. Głosowanie za przyjęciem uchwały:  wszyscy „za” 

b. Uchwała w sprawie zmiany uchwały NR XVI/79/95 Rady Miasta Wisła z dnia 29 

listopada 1995 r. w sprawie utworzenia Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Szkół w Wiśle. Pani Dyrektor MZEAS poinformowała,  że statut 

został zaktualizowany o zadania  realizowane przez tą jednostkę. Głosowanie za 

przyjęciem uchwały: wszyscy jednogłośnie „za”.  

c. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr IX/117/2007 Rady Miast Wisła z dnia 28 

czerwca 2007 r. w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przekazywania. 

Głosowanie: wszyscy jednogłośnie ”za” 

d. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/236/2016 Rady Miasta Wisła w sprawie 

ustanowienia programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie 

Wisła. Głosowanie:  wszyscy jednogłośnie „za”.  

e. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/101/2015 Rady Miasta Wisła z dnia 25 

czerwca 2015 roku w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy- Karta Nauczyciela 

Członkowi komisji stwierdzili, żeby omówić ta uchwałę na komisji połączonej.  

 

Na tym przewodnicząca komisji  zakończyła posiedzenie i zaprosiła na następne posiedzenie 

komisji  na  wtorek 19 marca. 

 

       Protokołowała                                                                                             Przewodnicząca Komisji 

 Inspektor Justyna Pilch                                                                                         Radna Alicja Pilch 
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